

《单词百科:weekly newspapers是什么意思?weekly newspapers怎么发音?weekly newspapers的解释和用法》

英语单词weekly newspapers是什么意思?weekly newspapers怎么读?weekly newspapers怎么发音?简答网为您整理了weekly newspapers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



weekly newspapers怎么读

weekly newspapers的读音:[' wi : kli ' nju : z , pe ɪ p ə z]

weekly newspapers的意思

1、周报;

weekly newspapers的相关词组

1、on a weekly basis 每周进行一次

- 2、weekly wages 周工资;
- 3、read newspapers 看报纸;
- 4、entertainment weekly 娱乐周刊;每周娱乐;娱乐周报;
- 5、weekly magazine 周刊;
- 6、weekly report 周报;
- 7、weekly newspaper 周报

weekly newspapers的双语例句

- 1、Two weekly newspapers, the Christian Weekly and the Christian times, present news and comments from a Christian perspective.

每星期出版的《基督教周报》和《时代论坛》，从基督教的观点提供时事消息和评论。

- 2、The newspaper is the first financial weekly newspaper in Central Plains, accomplishes the leap from No.1 in Central Plains to No.1 in China after brand sedimentation for 9 years, and develops into one of regional financial weekly newspapers with the best influence in China gradually.

该报是中原地区第一家财经周报，经过9年品牌积淀，完成了从中原第一到中国第一的飞跃，逐渐长成国内最具影响力的区域性财经周报之一。

- 3、Following Eric's graduation from the Edinburgh Journalism College in 1973 he reported for a variety of Scottish daily and weekly newspapers.

他1973年从爱丁堡新闻学院毕业后开始为许多苏格兰日报和周报写报道。

- 4、He had a copy of one of the supermarket tabloids, those weekly newspapers that offer readers a feast of gossip, scandal and believe-it-or-not phenomena.

他买了一份超市小报，这种报纸每周一期，向读者提供大量闲话、丑闻以及信不信由你的情况。

- 5、He often reads weekly newspapers in the morning.

他经常在早上读周报。

以上是简答网为您整理的weekly newspapers怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于weekly newspapers的用法、weekly newspapers的释义、weekly newspapers的相关详情请点击：https://dict.jiandongshicai.cn/weekly_newspapers

